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Grad Tuzla 
Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica  
 
 
PREDMET: Vijećničko pitanje  
 
Kada će se pristupiti sanaciji puta u mjesnoj zajednici Grabovica na relaciji Bećarevac 
do osnovne škole Grabovica? 
 
Obrazloženje: 
Već duži niz godina, građani Grabovice očekuju reralizaciju ovog projekta i sanaciju puta koji je 
u jako lošem stanju i ugrožava kretanje svih učesnika u saobraćaju. Ovu saobraćajnicu koristi i 
Gradsko saobraćajno preduzeće te je skoro najavljeno da će zbog lošeg stanja na putu morati 
obustaviti prevoz putnika u ovom dijelu grada.  
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